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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági  Bizottságának  2014.  január  17-én  1030 órától  megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre bizottsági elnök, Bencsik Sándorné, Horváth Mariann és
Papp János bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző
Dr. Kishonti András alpolgármester
Maronka Lajos települési képviselő

Kozmer Imre bizottság elnöke köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert négy bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
Bencsik Sándornét javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.
Javasolja  a  napirendi  pontok  tárgyalását  meghívó  szerint  megtárgyalni  mely  javaslattal  a
bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Települési hulladék szállítása

Kozmer Imre bizottság elnöke átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit
Kft.  részéről  kedden  volt  tájékoztató  Mezőhegyesen  a  szemétszállítással  kapcsolatban.
Felvázolták,  hogy  milyen  nehézségei  vannak  a  kft-nek.  A  vidékfejlesztési  minisztérium
pályázatot  írt  ki  a  2013.  évi  hulladékszállítás  biztosítására.  Ez  a  közszolgálati  feladat
támogatásáról szól. A pályázattal támogatható díjkompenzációt foglalja magába. A támogatás
100 %-os. Az ASA a lerakási díjat Mezőhegyesen 3.000 Ft/tonnáról 6.000 Ft/tonnára emelte.
Nem mutattak hajlandóságot a csökkentésre, törlésre. Érvényesíteni kell a dupla mennyiségű,
felemelt  ártalmatlanítási  díjat  is.  Úgy tudná megoldani  a  kft.  ezt,  hogy a  360 napon túli
tartozásokat, amiket az önkormányzatnak kell beszedni (kellene vagy kellett volna beszedni),
ezeket  a  kötelezettségeket  12  hónapra  elosztva  havonta  megfizetné  az  önkormányzat  a
településtisztaságnak, akkor tudná ezt a pár hónapot pénzügyileg helyretenni, amíg a pályázat
nem nyer. Egy újabb e-mail szerint a díjnövekményt kellene az önkormányzatnak átvállalnia,
ez  több  mint  5  millió  Ft.  Erre  nincs  pént.  Minden  tulajdonos  önkormányzatnak  testületi
döntést kell hozni. Van olyan önkormányzat, aki ezt fel tudta vállalni annak ellenére, hogy
nincs költségvetése. A többség nem tudta felvállalni. Azt vállalta fel, hogy pályázik, és amit
nyert,  azt  a településtisztaságnak rendelkezésére bocsátja. Az az általános vélemény,  hogy
mivel költségvetés nincs, nem tudják a pontos finanszírozást, így nagyon kevés önkormányzat
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vállalt át részbeni összeget is, hogy a céget megsegítse, inkább az volt az álláspont, hogy a
pályázatban  részt  venni,  és  a  pályázati  összeget,  ha  a  szolgáltatást  a  szolgáltató  tovább
folytatja, a nyertes összeget részére átadni.

Papp János bizottsági tag a határozati javaslat átírását javasolja ez alapján. Az I. határozati
javaslat  nem  erről  szól.  Az  utolsó  mondat  az,  hogy  a  Képviselő-testület  a  2014.  évi
költségvetési rendeletében biztosítani fogja a támogatást. Ezt így ne vállalják be. Amennyiben
a pályázat nyertes, akkor fogják ezt a fedezetet biztosítani. 

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  az  előterjesztés  a  keddi  tanácskozás  és  megbeszélés  után
született. Azóta sok helyen voltak testületi ülések, módosították a pályázati kiírást. Minden
nap  plusz  információhoz  jutottak.  Javasolja,  hogy  források  és  költségvetés  hiányában  ne
vállalják a díjnövekmény kifizetését.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök további  kérdés  és  hozzászólás  hiányában  felteszi
szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság javasolja a határozati javaslatok elfogadását
azzal  a  módosítással,  hogy az  I.  határozati  javaslatban  ne  szerepeljen,  hogy  a  2014.  évi
költségvetésében biztosítja a hiányzó összeget?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

1/2014. (I. 17.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  szemétszállítással  kapcsolatos  határozati
javaslatok  elfogadását  azzal  a  módosítással,  hogy  az  I.
határozati javaslatban ne szerepeljen az, hogy a szükséges
forrást  a 2014. évi költségvetésében biztosítja  a testület,
mint a szükséges források nem állnak rendelkezésre.

2.) Bejelentések

- Ivóvíz-hálózat rekonstrukcióból adód növekmény

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, minden évben rekonstrukciós munkálatok vannak,
s ilyenkor van vagyonnövekmény. Eddig az önkormányzat nyilvántartásában voltak ezek a
vagyonelemek.  Ésszerű,  mint  ahogy a  többi  vagyon  esetében  is,  hogy ezek  az  elemek  a
Alföldvízhez kerüljenek, és az ő könyveikben jelenjenek meg.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  bizottság  javasolja  a  testületnek  az  ivóvízhálózat  növekménnyel
kapcsolatos előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

2/2014. (I. 17.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  az  ivóvízhálózat  rekonstrukció  során
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keletkezett vagyonnövekményről szóló határozati javaslat
elfogadását.

- Békés Megyei Ivóvízminőség-javító Program EU önerő

Dr. Prozlik László polgármester elmondja,  az önerőt 100 %-osan megfinanszírozza az EU
önerő alap.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a bizottság javasolja a testületnek a Békés Megyei Ivóvízminőség-javító
program EU önerejéről szóló határozati javaslat elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

3/2014. (I. 17.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek a Békés Megyei Ivóvízminőség-javító Program
EU önerejéről szóló határozati javaslat elfogadását.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  más  bejelenteni  való  hiányában  megköszöni  a
részvételt és az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Bencsik Sándorné
bizottsági elnök bizottsági tag


